
Z á p i s 

z 2. zasedání zastupitelstva obce Vřesina 

konaného dne 12. prosince 2022 v sále „Domu zahrádkářů“ 

 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno starostou obce Ing. Petrem Řeháčkem v 17:02 

hodin. V okamžiku zahájení schůze bylo přítomno 13 členů zastupitelstva obce. Omluvila se 

paní Barbora Benešová, pan Marcel Vajda avizoval pozdější příchod. 

Přítomno: 13 členů zastupitelstva obce podle prezenční listiny 

Omluveni: Barbora Benešová, Marcel Vajda 

Neomluveni:  

 

1. Zahájení 

Zasedání obce bylo svoláno a vyhlášeno podle § 92 odst. 1 zákona o obcích č. 128/2000 Sb. 

v platném znění. Zahájil ho starosta obce. Přivítal všechny přítomné a konstatoval, že na 

zasedání je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů a zastupitelstvo obce je 

usnášeníschopné. V okamžiku zahájení bylo přítomno 13 členů zastupitelstva obce. Starosta 

obce vyzval zastupitele, aby rozhodli, zda bude hlasování veřejné nebo tajné. Všichni 

zastupitelé hlasovali pro veřejné hlasování. 

Usnesení: 

02-01-01 Hlasování zastupitelů obce bude veřejné. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0  

Dále starosta obce informoval přítomné hosty, že v souladu s jednacím řádem a se zákonem 

128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů dle § 16 má občan obce právo se 

vyjadřovat na zasedání zastupitelstva obce k projednávaným bodům. Rozprava ze strany 

občanů proběhne až po rozpravě členů zastupitelstva obce k jednotlivým bodům. Následně 

bude přijato usnesení k danému bodu. Doba pro jednoho občana je omezena maximálně na 

pět minut.  

2. Volba zapisovatele 

Pořízením zápisu z 2. zasedání zastupitelstva obce byla na návrh starosty obce pověřena 

pracovnice obecního úřadu paní Jana Rašíková. 

Usnesení: 

02-02-01 Zastupitelstvo obce pověřuje provedením zápisu paní Janu Rašíkovou. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0. 



 

3. Určení ověřovatelů zápisu   

Dalším bodem jednání bylo určení ověřovatelů zápisu. Starosta obce se nejprve obrátil na 

pana Ing. Tomáše Mičaníka a Bc. Petra Ličku, kteří byli ověřovateli zápisu z ustavujícího 

zasedání ZO. Oba oslovení uvedli, že po doplnění připomínek byl zápis řádně ověřen.  

Zastupitelé poté navrhovali ověřovatele zápisu z dnešního ZO. Prvním ověřovatelem zápisu 

byla navržena panem Pokorným, Mgr. Jarmila Homolová. Druhým ověřovatelem zápisu byl 

panem Ličkou navržen pan Pavel Pokorný. O navržených kandidátech se hlasovalo. 

Usnesení: 

02-03-01 Zastupitelstvo obce volí ověřovatelem zápisu paní Mgr. Jarmilu Homolovou. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení k bodu bylo přijato. 

O návrhu druhého ověřovatele se také hlasovalo, a to s tímto výsledkem: 

02-03-02 Zastupitelstvo obce volí ověřovatelem zápisu pana Pavla Pokorného. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení k bodu bylo přijato. 

Po volbě ověřovatelů zápisu následovala diskuze k navrženému programu.  

   

4. Schválení programu 2. zasedání zastupitelstva obce 

Pan starosta upozornil přítomné zastupitele, že navržený program ZO dozná ještě změny.   

Omluvil se, že podklady připravoval poprvé. Některé body přidával do programu zbytečně 

rychle. O jednotlivých změnách v programu se bude postupně hlasovat. Přihlásil se ještě pan 

Petr Lička, že má také návrh na zařazení bodu do programu a pan starosta ho ubezpečil, že 

dostane prostor. Pan starosta navrhl, aby se bod číslo 9 – Jednací řád, posunul na místo bodu 

číslo 5. Považuje za logické, aby se nejprve hlasovalo o změně jednacího řádu a následně se 

již podle něj postupovalo. Body číslo 5 až 8 se přečíslují na body 6 až 9. Bod číslo patnáct 

navrhuje pan starosta zcela vypustit a nahradit ho nově bodem – Schválení neinvestiční 

dotace pro FC Vřesina. Dále ještě pan starosta navrhl přidat do programu bod číslo 16 – 

Schválení pracovněprávních vztahů se zastupiteli. 

Původní program zastupitelstva obce: 

1. Zahájení 

2. Volba zapisovatele 

3. Volba ověřovatelů zápisu 

4. Schválení programu 2. zasedání ZO 

5. Volba člena finančního výboru 

6. Rozpočet na rok 2023 

7. BRKO – dohoda o narovnání 

8. Poskytování záloh z rozpočtu obce 

9. Jednací řád zastupitelstva obce Vřesina 



10. Schválení oddávajících k uzavírání manželství 

11. Rozpočtové opatření 

12. Schválení dotace pro kostelní jednotu z.s. 

13. Schválení dotace pro SH ČMS Sbor dobrovolných hasičů Vřesina 

14. Schválení dotace pro Jakuba Horáka 

15. Schválení daru Obci Vřesina od firmy HADEX, spol. s r. o. 

16. Diskuze  

17. Závěr 

Nově upravený program: 

O jednotlivých změnách se postupně hlasovalo. Pro přesunutí bodu číslo 9 na místo bodu 

číslo 5 a posunutí číslování hlasovalo všech 13 členů ZO. Pro zrušení bodu číslo 15 a 

nahrazení tohoto bodu novým se pro vyslovilo 11 členů ZO, jeden se zdržel a jeden člen ZO 

byl proti. Nově byl do ZO přidán bod číslo 16, pro přijetí se vyslovilo všech 13 přítomných  

členů ZO. Poté navrhl ještě Bc. Petr Lička, aby jako bod číslo 17 byl do programu zařazen bod 

– Hluk z komunikace „Prodloužená Rudná“. I pro tuto změnu hlasovalo všech 13 zastupitelů 

obce kladně, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel. Nikdo další již neměl návrh na zařazení 

nebo změnu v programu. Pan starosta přečetl nově navržený program ZO a poté se 

přistoupilo k hlasování. 

Nově navržený program ZO: 

1. Zahájení 

2. Volba zapisovatele 

3. Volba ověřovatelů zápisu 

4. Schválení programu 2. zasedání ZO 

5. Jednací řád zastupitelstva obce Vřesina 

6. Volba člena finančního výboru 

7. Rozpočet na rok 2023 

8. BRKO – dohoda o narovnání 

9. Poskytování záloh z rozpočtu obce 

10. Schválení oddávajících k uzavírání manželství 

11. Rozpočtové opatření 

12. Schválení dotace pro kostelní jednotu z.s. 

13. Schválení dotace pro SH ČMS Sbor dobrovolných hasičů Vřesina 

14. Schválení dotace pro Jakuba Horáka 

15. Schválení dotace pro FC Vřesina 

16. Schválení pracovněprávních vztahů se zastupiteli 

17. Hluk z „Prodloužené Rudné“ 

18. Diskuze  

19. Závěr 

02-04-01 Zastupitelstvo obce schvaluje upravený program jednání ZO 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení k bodu bylo přijato. 



5. Jednací řád zastupitelstva obce 

Původní jednací řád obce byl schválen již v roce 2010, a protože došlo ke změnám některých 

lhůt, spojením některých bodů, nebo vypuštění bodů, je připraven nový jednací řád. O žádné 

zásadní změny se nejedná. K bodu měl připomínku pan Ing. Kopeň, který upozornil, že na 

straně 5 v bodu 13 je chybně uvedeno slovo minimálně, ačkoli pravděpodobně mělo být 

použito slovo maximálně (jednalo se o délku projevu občana na ZO). Další připomínku měl 

pan Petr Lička, který upozornil, že na straně 4 v článku 6 je nesprávně použit termín 

zastupitelstvo města, přitom správně by mělo být zastupitelstvo obce, a navíc se domnívá, že 

kromě písemného záznamu by měl být z jednání ZO pořizován i audiozáznam.  K této věci 

měl připomínku i pan starosta. V bodu diskuze má připravenou informaci ke způsobu 

pořizování audiozáznamu. Bylo navrženo doplnit článek 14 bod 1 takto: „O průběhu jednání 

ZO se pořizuje zápis a zvukový záznam“. Další návrhy na změnu v jednacím řádu již nebyly a 

pan starosta přečetl návrh usnesení tak, jak bylo navrženo v materiálu. Na základě 

připomínky pana Petra Ličky a Ing. Šímy bylo původní usnesení upraveno a teprve potom se 

hlasovalo. 

Usnesení: 

02-05-01 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje jednací řád zastupitelstva obce Vřesina 

s těmito změnami: v článku 6 bod 2 je slovo „město“ nahrazeno slovem „obec“, v článku 7 

bodě 13 b je slovo „minimálně“ nahrazeno slovem „maximálně“ a v článku 14 bodě 1 se za 

slovo „zápis“ doplňují slova „a zvukový záznam“.  

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení k bodu bylo přijato. 

 

6. Volba člena finančního výboru 

Na ustavujícím zasedaní bylo dohodnuto, že chybějící člen finančního výboru bude zvolen 

dodatečně, a to z důvodu nepřítomnosti kandidáta na členství v FV. Pan starosta oslovil paní 

Mgr. Kateřinu Cilečkovou, zda se chce stát členkou finančního výboru a po vyslovení 

souhlasu se o návrhu hlasovalo. Pan starosta přečetl návrh usnesení 

Usnesení:  

02-06-01 Zastupitelstvo obce Vřesina volí třetím členem finančního výrobu paní Mgr. 

Kateřinu Cilečkovou. 

Pro 9, proti 3, zdržel se 1. Usnesení k bodu bylo přijato. 

 

7. Rozpočet na rok 2023 

S nejdůležitějším bodem programu seznámil přítomné pan starosta. Podrobnější podklady 

k rozpočtu dostali zastupitelé v důvodové zprávě. Rozpočet je navržen jako schodkový, 

plánované jsou příjmy ve výši 52 milionů korun, výdaje pak ve výši 79 milionů korun. Schodek 

rozpočtu je krytý úsporami minulých let. Většina navrhovaných investic jsou ještě akce 



započaté minulým vedením obce, panuje na nich shoda a je potřeba je dotáhnout do konce. 

Jedná se například o výměnu veřejného osvětlení na paragrafu 3631 nebo dostavbu 

kolumbária na paragrafu 3632. Je v plánu i oprava hráze rybníka, a v případě vyhlášení 

dotačního titulu „Kabina“, dojde i na větší rekonstrukci zázemí na hřišti U Opusty. Další 

investiční prostředky jsou jako každoročně vyčleněny na rekonstrukce místních komunikací a 

kanalizace. K místním komunikacím měl dotaz pan Lička, který chtěl vědět, zda se počítá 

s obrubníky na ulici Hradčanské. Pan Pokorný upřesnil, že se jedná o větší práce a na příští 

rok jsou vyčleněny finanční prostředky na projekt, který je k této akci zapotřebí. Pan Petr 

Lička chtěl vědět, proč nebyl přílohou k rozpočtu i jmenovitý výčet investičních akcí, jak tomu 

bývalo v minulosti. Investiční prostředky jsou pouze vyznačeny u jednotlivých paragrafů. 

Neví, zda se v návrhu rozpočtu počítá s opravou kanalizace na ulici Hlavní, která je 

podmínkou, aby následně správa silnic opravila celou komunikaci Hlavní a položila na ni 

„tichý“ asfalt. Pan starosta informoval, že s touto akcí se v příštím roce nepočítá a že mu 

nejsou známé ani žádné podrobnosti k této akci. Na více investičních akcí v této chvíli nejsou 

volné finanční prostředky. Další diskuze se vedla o kanalizaci, kterou je potřeba řešit, ale je to 

velmi složitý a nákladný problém, jehož výsledkem jsou rozkopané silnice a nepořádek a 

konečný výsledek pak není vidět. Pro současnou radu je to prioritní úkol, protože v případě, 

že se podaří dokončit oddělení balastních a dešťových vod od splaškových, alespoň v těch 

nejkritičtějších místech, povede to k úsporám na platbách pro OVAK, které dosahují kolem 5 

milionů korun ročně. Záměrem rady je pokračovat v projektech na fotovoltaiku. Rada už 

oslovila ČEZ, zda by bylo možné vybudovat fotovoltaické elektrárny na obecních budovách, 

ale přišla zamítavá odpověď. Další dotaz k rozpočtu měl pan Lička, který chtěl vědět, proč 

jsou navýšeny paragrafy 2292 a 2294, a také zda se počítá s výplatou příspěvku na dopravu 

rodinám školáků, kteří navštěvují druhý stupeň základních škol. Informace upřesnila paní 

Jana Rašíková, která uvedla, že částky určené na dopravní obslužnost (§ 2292 a § 2294) jsou 

navrženy v souladu se smlouvami a příspěvek na dojíždění byl zachován. Postupně se pak 

prodiskutovaly všechny prostředky určené na investiční akce. Pan starosta uvedl podrobnější 

informace o těch akcích, na které bychom rádi požádali o dotace. Ing. Šíma měl dotaz 

ohledně placení a měření odpadních vod společnosti OVAK. Starosta informoval o schůzce 

s paní ředitelkou společnosti, která přislíbila, že zatím bude obec platit stočné podle měření 

a nikoli kontinuálně, množství a cena pro příští rok již byla obci oznámena. Náklady by měly 

být o něco nižší než v roce 2022. Řešily se možnosti kolaudace zatrubněného potoka na ulici 

Malá strana, kanalizace na ulici Selská, Pohoří a Nade Vsí. Pan starosta řeší problematiku 

kanalizace úzce s panem Ing. Martinem Jarošem. Na jaře se chystá obejít občany a vstoupit 

do jednání s občany, kteří nechtějí dát souhlasy se vstupem na svůj pozemek. Ing. Kopeň 

vyslovil názor, že jde opravdu o důležitou záležitost, protože i když občanům zaplatíme 

některé výdaje za odstranění drobných staveb, které si na pozemcích vybudovali a postavíme 

novou přeložku splaškových vod, do budoucna se to velmi vyplatí. Pan Petr Lička se dále 

dotazoval, proč je navýšen § 3399 - Ostatní záležitosti kultury přibližně o 300 tisíc korun. Pan 

starosta odpověděl, že společně s kulturní komisí je na letošní rok připraveno více akcí a také 

chtějí zlepšit kvalitu účinkujících na Dni obce. Samozřejmě pokud chceme známější skupinu 

nebo zpěváka, je to dražší. Pan starosta chce i kulturní a investiční komisi zapojit do snahy 

získat nějaké dotační peníze. Současná rada ponechala komise, které fungovaly již v minulém 

volebním období. Po nějaké době si pan starosta udělá analýzu, zda komise pomáhají radě 



při plnění úkolů a jsou přínosem, nebo jde jen o zbytečné výdaje. Pan Lička měl další dotaz 

na výdaje v § 3639, a to zejména investiční výdaje ve výši 6 350 000,- Kč. Pan starosta 

vysvětlil, že v tomto případě se jedná o finanční prostředky určené na nákupy pozemků a 

případně i nějaké vhodné nemovitosti. Líbí se mu totiž nápad bývalého zastupitele pana 

profesora Vladimíra Vašinky, pořídit starší nemovitost a tu zrekonstruovat na tři až čtyři malé 

byty, které by mohly sloužit starším občanům obce k bydlení v případě, že již nebudou moci 

dožít ve svém domě. Současné vedení prozatím pozastavilo připravovaný projekt KODUS, 

který je za momentálních podmínek pro obec naší velikosti příliš nákladný. Nápad s menšími 

domy je podle mínění pana starosty lepší. Ověřit se to může pořízením jednoho domu, a 

pokud bude potřeba, lze takto pořídit domů několik. V současné době je ale i podle realitních 

makléřů lepší s nákupem vyčkat, protože ceny realit jsou hodně nadhodnocené. Pan Pokorný 

upřesnil, že v případě pozemků se jedná i o výkupy pozemků, které jsou pod místními 

komunikacemi. Komplikuje to pak případné opravy cest a žádosti o dotace. Dále se 

diskutovalo o výdajích na § 3900, paní Jana Rašíková upřesnila, že tady patří výdaje za 

sdílená kola, senior taxi a příspěvek na dopravu pro žáky 2. stupně ZŠ. Další dotaz byl na § 

4359, na kterém jsou výdaje za pečovatelské služby. K výdajům na § 5512 – Požární ochrana, 

dobrovolná část, se vyjádřil přímo velitel JSDH Ing. Ondřej Mizera. Rozpočet je navýšen 

převážně z důvodu nutnosti obnovit výstroj sboru, která je už opotřebená a náklady na její 

pořízení se výrazně zvýšily. V současné době má jednotka tři výjezdová vozidla a jejich 

údržba, opravy i pohonné hmoty jsou také výrazně dražší. JSDH chce pořídit nový majetek – 

defibrilátor. Dotaz na investiční výdaje § 6171 ve výši 300 tisíc korun měl Bc. Petr Lička. 

Účetní obce upřesnila, že se jedná o plánované výdaje v souvislosti s programovým 

vybavením úřadu. Tuto záležitost řeší pro obec pan Šrámek z firmy Warnet ve spolupráci 

s panem Vladykou ze společnosti GORDIC. Ing. Kopeň měl ještě dotaz, zda rada obce plánuje 

uložení volných finančních prostředků do lepších finančních produktů, které by obci přinesly 

nějaké zhodnocení. Pan starosta má sjednanou schůzku s finanční poradkyní, aby zjistil 

možnosti, a pak je přestaví zastupitelům. Další dotaz pana Ličky se týkal materiálového 

vybavení pracovníků údržby a úprav sběrného místa za hasičskou zbrojnicí – zodpověděl pan 

Pavel Pokorný. RNDr. Radomír Paláček měl ještě dotaz na výdaje § 3412 – Sportovní zařízení 

v majetku obce. Pan starosta odpověděl, že inv. výdaje výši 2.400 000,- Kč jsou určeny na 

projekt „Kabina“, ale bude spuštěn až v případě, že bude vypsaný dotační titul. Jedná se o 

nesoutěžní titul a každá obec, která si požádá, ji dostane. Ing. Šíma měl připomínku, aby byl 

v příštím roce zpracován soupis všech investic a byl přílohou návrhu rozpočtu. Urychlí to 

schvalování a zbytečně nebude dlouhá diskuze. Také pro kontrolu plnění to bude lepší. Pan 

starosta přislíbil, že v příštím roce do materiálu jako přílohu seznam plánovaných investic dá, 

a pro letošní rok zastupitelům zpracuje materiál dodatečně a do začátku roku 2023 rozešle e-

mailem. Poté pan starosta přečetl návrh usnesení a hlasovalo se. 

Usnesení: 

02-07-01 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje rozpočet na rok 2023 dle přílohy 02/07/01 

a 02/07/02 tohoto zápisu. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení bylo přijato. 



02-07-02 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje pro rok 2023 neinvestiční příspěvek zřízené 

příspěvkové organizaci Základní škola a Mateřská škola Vřesina, příspěvková organizace, 

okres Ostrava-město ve výši 3 950 000,- Kč. 

Pro 13, proti 0, zdrže se 0. Usnesení bylo přijato. 

02-07-03 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje v souladu s § 102, odstavec 2 písmeno a) 

Zákona o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, kompetenci radě obce 

k provádění rozpočtových opatření ve výdajích v kumulativním objemu do 300 000,- Kč 

měsíčně a v příjmech bez omezení rozsahu. 

Pro 12, proti 1, zdržel se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

8. BRKO- Dohoda o narovnání 

 

Tento bod chce pan starosta projednat na ZO, protože se jedná o záležitost starou, kterou 

minulé vedení nedořešilo. Jde o spor mezi obcí (radou obce) a paní Libuší Kudelovou, která 

zajišťuje pro obec likvidaci biologického odpadu. Na základě výběrového řízení byla v dubnu 

2019 uzavřena s paní Libuší Kudelovou smlouva, na základě které měla paní Libuše Kudelová 

odvážet a likvidovat biologický odpad. Po půl roce si obec pořídila vlastní techniku 

(kontejnery a nakladač kontejnerů) a na kompostárnu vyvážela odpad přímo. V říjnu 2021 

byla tato smlouva ukončena z důvodu legislativních změn. Součástí této smlouvy byla i 

zmínka, že obec a paní Kudelová uzavřou dohodu o narovnání, která bude řešit neplnění 

některých podmínek smlouvy. Sporné bylo vyvážení odpadu ze sběrného místa do 

kompostárny. Novou smlouvu na likvidaci biologického odpadu uzavřela obec na začátku 

roku 2022 opět s paní Libuší Kudelovou. Dohodu o narovnání ale staré vedení obce 

nedořešilo. Po nástupu do funkce se pan starosta Ing. Řeháček spojil s právní zástupkyní paní 

Kudelové, Světlanou Richtárovou, a právníkem obce Mgr. Petrem Kučerou, kteří zpracovali 

„Dohodu o narovnání a vypořádání práv a povinností“. Tuto dohodu rada obce předkládá 

k projednání. Pan starosta ještě požádal zastupitele, aby se s dotazy obraceli přímo na 

přítomné právní zástupce. Podle sdělení Bc. Petra Ličky není pravdou, že se původní rada 

problémem nezabývala. Jsou o tom záznamy v zápisech rady. Dále vysvětlil, že obec si 

pořídila techniku na svážení proto, že protistrana neplnila podmínky smlouvy a nevyvážela. 

Paní Kudelová se ohradila, že ve smlouvě se o svážení z kontejnerových stání vůbec nejedná 

a místo kontejnerů byla přistavena vlečka (přibližně po dobu půl roku). Pan Lička chtěl 

vysvětlit, jak právní zástupci došli k částce uvedené v dohodě o narovnání a vadilo mu 

zejména to, že obec nevymáhá penále. Slovo pak dostal Mgr. Petr Kučera. Ujasnil, že 

uzavření dohody je nejlepší možností pro obě strany. Samozřejmě je možné diskutovat o 

navrhované částce. Obec měla už v roce 2019 protistranu vyzvat, aby plnila povinnosti dle 

smlouvy, když měla za to, že je neplní, nebo plní jen částečně. Rozvinula se poměrně ostrá 

debata mezi právními zástupci a panem Bc. Petrem Ličkou. Předmětem výměny názoru bylo, 

zda paní Kudelová plnila, či neplnila smlouvu, a případně v jakém rozsahu plnila. Spor se vedl 

také kvůli pokutě. Právní zástupce obce upozornil, že vina dopadá i na obec, že účinně 



nevymáhala plnění smlouvy. Paní Kudelová upozornila, že odpad z obce často obsahoval i 

nedovolený odpad, například žulové kostky, které pak zapříčinily zničení zařízení 

kompostárny. Podle pana Ličky si měla paní Kudelová hlídat přebírání odpadu a pokud nebyl 

v pořádku, neměla ho přebírat. Pan Lička navrhoval, aby si rada obce najala na tuto kauzu 

forenzní audit, který řekne, zda bylo plněno, v jakém rozsahu a jaká vznikla škoda. To právní 

zástupci považovali za naprosto zbytečné.  Upozornili, že dohoda je nejlepší volba, soudní 

řízení by bylo dlouhé a s nejistým výsledkem. Samozřejmě o výši odškodnění se může dále 

jednat. Pan Lička stále trval na přizvání odborníka, který by vyčíslil výši škody odbornými 

výpočty. Pak byl hosty vyzván bývalý starosta Ing. Kopeň, aby se k projednávanému bodu 

vyjádřil. Ing. Kopeň zrekapituloval celý průběh projednávané kauzy. Podle jeho názoru není 

pravdou, že by se rada obce situací nezabývala. Možná, že v zápisech rady nejsou žádná 

usnesení, ale téma se na radě probíralo mnohokrát. Bohužel žádný zápis se nedělá tak 

podrobně, aby zachytil všechny věty a myšlenky, o kterých se jednalo. Pan Ing. Kopeň 

konstatoval, že službu svozu biologického odpadu nebylo možné jen tak přerušit, ani 

v případě, že víte, že všechno není úplně korektní. Je názoru, že výše odškodnění lze nějakým 

způsobem vypočítat. Celá diskuze probíhala téměř hodinu. Vyhrotila se do osobních útoků a 

zastupitelé se pokusili situaci zklidnit. Další dotaz měl ještě Ing. Šíma, chtěl vědět, zda je 

dohoda o narovnání právně v pořádku, nerad by opět vypovídal na policii, což v minulosti už 

musel. Pan Lička stále trval na výpočtu jiné částky.  Před hlasováním si vzal slovo ještě pan 

starosta a přečetl návrh usnesení. 

Usnesení: 

02-08-01 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje Dohodu o narovnání a vypořádání práv a 

povinností ze Smlouvy o zajištění, soustřeďování, sběru, svozu a likvidace biologicky 

rozložitelného odpadu v obci Vřesina, ze dne 1. 4. 2019, která byla uzavřena mezi obcí 

Vřesina a Libuší Kudelovou. 

Hlasování: pro 8, proti 2, zdržel se 3. Usnesení bylo přijato. 

 

9. Poskytování záloh z rozpočtu obce 

 

Pan starosta připomněl, že v minulosti bylo zastupitelstvem obce zakázáno poskytování 

záloh. Nyní se však ukazuje, že v některých situacích je tento zákaz velkou nevýhodou. Při 

dostavbě kolumbária se bez poskytnuté zálohy nemohou malé a střední firmy výběrového 

řízení zúčastnit. To pak v konečném důsledku způsobuje vysokou cenovou nabídku. Menší 

firma nebo soukromník by práci zhotovil levněji. Pan starosta proto navrhuje zrušit plošný 

zákaz poskytování záloh. Podle názoru pana Ličky to není dobrý nápad. Situaci lze vyřešit 

částečnou fakturací. Nehrozí tak situace, že někdo vezme zálohu a zmizí. Ing. Kopeň by zákaz 

zrušení poskytování záloh uvítal, ale podmínil by to převzetím odpovědnosti radou. Je tu 

samozřejmě i možnost nakoupit, konkrétně v případě kolumbária, materiál přímo jménem 

obce a soutěžit jen práci. Problémem může být, že nikdo z obce nemá s takto specifickým 

materiálem zkušenosti. Na kámen, který se objednává různě po světě, se navíc čeká velmi 



dlouho, někdy i půl roku. Pan Staněk z řad hostů zastává názor, že i malá firma může toto 

vyřešit například provozním úvěrem. V případě kolumbária se ani nákup materiálu přímo 

obcí nejeví jako výhodný. Ing. Šíma ještě navrhl, aby usnesení k tomuto bodu nebylo 

schvalováno v předložené podobě. Nic by nerevokoval, ale navrhl by jednoduše usnesení, že 

ve výjimečných případech může rada obce se souhlasem finančního výboru zálohu 

zhotoviteli vyplatit. Pan starosta přečetl upravený návrh usnesení a o návrhu se hlasovalo. 

Usnesení: 

02-08-01 Zastupitelstvo obce Vřesina umožňuje radě obce, ve výjimečných případech a se 

souhlasem finančního výboru obce, vyplácet zhotoviteli zálohy. 

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

10. Schválení oddávajících k uzavírání manželství 

 

Bod na jednání ZO připravila Mgr. Kateřina Štěrbová. Navrhuje, aby kromě starosty a 

místostarosty byli ustanoveni ještě minimálně dva členové zastupitelstva, kteří by byli ochotni 

oddávat. Zájem o tuto možnost projevila paní Barbora Benešová. Pan starosta vyzval 

zastupitele, kteří by měli zájem, aby se přihlásili. Zájem projevil Mgr. Tomáš Bjaček. Bývalý pan 

starosta Ing. Kopeň, který má velké zkušenosti, o tuto funkci zájem neměl. Po krátké diskuzi 

se přihlásili ještě Libuše Kudelová, pan Marcel Vajda a Ing. Marek Bárta. 

Usnesení: 

02-10-01 Zastupitelstvo obce Vřesina pověřuje paní Barboru Benešovou, členku 

zastupitelstva obce, paní Libuši Kudelovou, členku zastupitelstva obce, pana Marcela Vajdu, 

člena zastupitelstva obce, pana Tomáše Bjačka, zastupitele obce a pana Marka Bártu, 

zastupitele obce k přijímání projevu vůle, že snoubenci spolu vstupují do manželství ve 

správním obvodu obce Vřesina v souladu s ustanovením § 658 odst. 1 zákona č. 89/2012 Sb., 

občanský zákoník, ve spojení s ustanovením § 11a odst. 1 písm. a) zákona č. 301/2000 Sb., 

o matrikách, jménu a příjmení a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších 

předpisů. 

Ing. Kopeň navrhl, aby místo spojení člen zastupitelstva obce nebo členka zastupitelstva obce 

bylo uvedeno pouze zastupitel obce nebo zastupitelka obce. Není to tak krkolomné. Znění 

usnesení je navrženo v souladu s literou zákona. 

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

02-10-02 Zastupitelstvo obce stanoví, aby v souladu s ustanovením § 108 odst. 2 zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, člen zastupitelstva 

obce Vřesina pan Pavel Pokorný, Barbora Benešová, užívali při občanských obřadech ve 

správním obvodu obce Vřesina závěsný odznak se státním znakem České republiky.  



O tomto usnesení se nehlasovalo, patří do kompetence rady obce.  

 

11. Rozpočtové opatření 

Pan starosta předal slovo paní Janě Rašíkové, účetní obce, která přítomné seznámila 

s důvody přijetí rozpočtového opatření, které je přílohou zápisu. Rozpočtové opatření 

upravuje zejména příjmovou stranu rozpočtu, a to ty paragrafy a položky, u kterých je 

zřejmé, že nebudou splněny. Naopak jiné příjmové položky jsou už nyní naplněny mnohem 

více, než jsme předpokládali. Celkově se příjmová strana rozpočtu upravuje o částku 

102 800,- Kč a o stejnou částku se upravuje výdajová strana rozpočtu. V případě příjmu se 

výrazně upravují položky 1122 a 1345, ty je zapotřebí snížit. Důvodem je přesnější výpočet 

daně z příjmů právnických osob za obce a změna způsobu u výběru poplatku za obecní 

systém odpad. hospodářství. Výrazně více se v roce 2022 vybralo na dani z příjmu 

právnických osob, položka 1121 a na dani z přidané hodnoty, položka 1211. Ve výdajích se 

upravují paragrafy a položky, u kterých hrozí překročení sta procent. K bodu nebyly dotazy a 

po přečtení návrhu usnesení se hlasovalo. 

Usnesení: 

02-11-01 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje rozpočtové opatření č. 12/2022. 

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

12. Schválení účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy 

z rozpočtu obce Vřesina na rok 2023 pro Kostelní jednotu sv. Antonína Paduánského, 

Vřesina, z. s. 

 

Kostelní jednota sv. A. Paduánského předložila žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 

ve výši 100 000,- Kč. Úvodem pan starosta informoval přítomné, že v sále je přítomen 

zástupce KJ a rád zodpoví dotazy zastupitelů. Dále pan starosta uvedl, že dotaci v této výši 

žádá kostelní jednota již poměrně dlouho. K bodu měl poznámku pan Petr Lička, který 

v minulosti upozorňoval spolky na nízké příspěvky členů, že si ověřil zvýšení členských 

příspěvků a také, že spolek zveřejňuje povinné informace. Připomínku k bodu měl i pan Ing. 

Mičaník. Týkala se vyplňování „Žádosti o poskytnutí účelové neinvestiční dotace“. Přijde mu 

zcela nelogické v tabulce o výši příspěvku za 1 člena vyplňovat i poslední řádek „celkem“. 

K bodu další dotazy ani připomínky nebyly a po přečtení návrhu usnesení se hlasovalo. 

Usnesení: 

02-12-01 Zastupitelstvo obce Vřesina rozhodlo poskytnout Kostelní jednotě sv. Antonína 

Paduánského, z.s., účelovou neinvestiční dotaci z rozpočtu obce Vřesina na rok 2023 

v požadované výši 100 000,- Kč na podporu činnosti kostelní jednoty v souladu s jejím 

účelem podle stanov a se žádostí o dotaci dle přílohy č. 02/12/01. 



Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení k bodu bylo přijato. 

02-12-02 Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o účelové neinvestiční dotaci z rozpočtu 

obce Vřesina pro Kostelní jednotu sv. Antonína Paduánského, z.s., na rok 2023 dle přílohy 

č. 02/12/02 a pověřuje starostu obce Ing. Petra Řeháčka podpisem této smlouvy. 

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení k bodu bylo přijato. 

 

13. Schválení účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy 

z rozpočtu obce Vřesina na rok 2023 pro SH ČMS Sbor dobrovolných hasičů Vřesina 

 

Dalším bodem jednání bylo schválení žádosti spolku dobrovolných hasičů o poskytnutí 

dotace ve výši 90 000,- Kč. Pan starosta požádal přítomné, aby dotazy směrovali přímo na 

paní Libuši Kudelovou nebo Ing. Ondřeje Mizeru, kteří jsou členy spolku a zároveň zastupiteli 

obce. Paní Libuše Kudelová podotkla, že všechny informace jsou řádně vypsány v žádosti. 

Před hlasováním se přihlásil Mgr. Tomáš Bjaček, že je ve střetu zájmu, protože je jak členem 

spolku, tak členem zastupitelstva obce. Totéž učinili i paní Libuše Kudelová a Ing. Ondřej 

Mizera. K bodu nebyly žádné další dotazy, proto pan starosta přečetl návrh usnesení a dal 

hlasovat. 

 

Usnesení: 

02-13-01 Zastupitelstvo obce Vřesina rozhodlo poskytnout SH ČMS Sboru dobrovolných 

hasičů Vřesina účelovou neinvestiční dotaci z rozpočtu obce Vřesina na rok 2023 

v požadované výši 90 000,- Kč na financování provozních nákladů sboru v souladu s jejich 

žádostí o dotaci dle přílohy č. 02/13/01. 

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení bylo přijato 

02-13-02 Zastupitelstvo schvaluje smlouvu o účelové neinvestiční dotaci z rozpočtu obce 

Vřesina pro SH ČMS Sbor dobrovolných hasičů Vřesina na rok 2023 dle přílohy č. 02/13/02 

a pověřuje starostu obce Ing. Petra Řeháčka podpisem této smlouvy. 

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

14. Schválení účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy 

z rozpočtu obce Vřesina na rok 2023 pro J*** H*** (tvůrčí skupina Hrdobci) 

 

Úvodní slovo k tomuto bodu si vzal pan starosta, který informoval přítomné, že pan J*** 

H*** podal žádost o dotaci na rok 2023 ve výši 100 000,- Kč, což je výrazně více než 

v minulých letech. Na dnešní zastupitelstvo obce nemohl přijít, protože se služebně v Praze. 

Ve své žádosti uvedl, že by v roce 2023 rád přispěl ke zkvalitnění kulturního života v obci a 



chtěl by v průběhu roku uskutečnit tři kulturní akce se špičkovým obsazením. K bodu měl 

dotaz Ing. Mičaník, zda tyto akce jsou ještě nad rámec akcí, které bude pořádat kulturní 

komise obce, což pan starosta potvrdil. Další informace k projednávanému bodu měl Mgr. 

Tomáš Bjaček a Ing. Mizera. Týkaly se drobných nedostatků v žádosti. Důležitou připomínku 

měl Ing. Kopeň, který upozornil, že by bylo velmi dobré mít zpracovaný kalendář akcí obce i 

všech spolků, aby pak nedocházelo ke kolizím v termínech, což se v minulosti bohužel 

stávalo. Konkrétní termíny akcí, které by pořádal pan J*** H***, ještě známy nejsou, protože 

je začne vyjednávat až po schválení žádosti o dotaci. Pan Pokorný ještě upřesnil, že termíny 

akcí obecních, a těch pořádaných místními spolky, vzájemně koordinujeme.  

 

Usnesení: 

02-14-01 Zastupitelstvo obce Vřesina rozhodlo poskytnout J*** H*** (tvůrčí skupině 

Hrdobci) účelovou neinvestiční dotaci z rozpočtu obce Vřesina na rok 2023 v požadované 

výši 100 000,- Kč na zajištění financování kulturně společenských akcí uvedených v žádosti 

o dotaci dle přílohy č. 02/14/01.   

Pro 12, proti 1, zdržel se 0. Usnesení bylo přijato. 

02-14-02 Zastupitelstvo schvaluje smlouvu o účelové neinvestiční dotaci z rozpočtu obce 

Vřesina pro J*** H*** (tvůrčí skupina Hrdobci) na rok 2023 dle přílohy č. 02/14/02 a 

pověřuje starostu obce Ing. Petra Řeháčka podpisem této smlouvy. 

Hlasování pro 12, proti 0, zdržel se 1. Usnesení bylo přijato. 

 

15. Schválení účelové neinvestiční dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy 

z rozpočtu obce Vřesina na rok 2023 pro FC Vřesina z.s 

 

Hned v úvodu projednávaného bodu pan starosta uvedl, že je ve střetu zájmu, protože je 

členem FC Vřesina. Ve vedení spolku již není. V minulosti spolek dotaci v této výši měl, ale 

hradil plat správce areálu, což od příštího roku již dělat nebude. Pan Hanák, správce hřiště, 

uzavře pracovní poměr s obcí. Na vlastní činnost tak spolek dostával cca 300 tisíc korun. 

V sále byl přítomen pan Milan Mixa, který spolek FC Vřesina zastupuje. Pan starosta vyzval 

přítomné, aby se s dotazy obraceli přímo na něj. Pan Petr Lička zdůraznil, že 70 procent 

dotace musí FC Vřesina využít pro mládež. Je přitom známo, že oddíl dorostu se rozpadl a 

v současné chvíli trénuje v Krásném Poli. Přijde mu proto zvláštní, že spolek nárokuje více 

peněz. Pan Mixa odpověděl, že všechno je uvedeno v žádosti. Náklady stoupají, plat správce 

budou částečně hradit dál, protože bude prát dresy a lajnovat hřiště a s obnovením činnosti 

dorostu v průběhu roku 2023 počítají. Pan Petr Ličky nakonec upozornil, že spolek 

nezveřejňuje účetní závěrky, a to už od roku 2016. Pokud spolek pobírá dotace z veřejných 

zdrojů, tak mají zastupitelé právo vědět, jak hospodaří. Ostatní spolky to mají v pořádku. 

Jedná se o povinně zveřejňované informace, dochází k porušování zákona. Další diskuze byla, 

zda tuto dotaci spolku schválit podmíněně s tím, že peníze budou vyplaceny až po splnění 



všech povinností. Pan Mgr. Tomáš Bjaček navrhoval schválit nižší částku dotace. Pan Petr 

Lička navrhl o této dotaci vůbec nehlasovat, a to až do splnění všech zákonných povinností. 

Teprve pak má smysl diskutovat o výši dotace. Pan starosta se zeptal, zda by zastupitelé byli 

ochotni sejít se například hned v lednu, protože by nerad nechával spolek dlouhodobě bez 

podpory. Pan starosta obce navrhl, aby bod číslo 15 byl z dnešního programu stažen.  

 

Usnesení: 

02-15-01 Zastupitelstvo obce Vřesina rozhodlo o stažení bodu číslo 15 z dnešního 

programu zastupitelstva obce.  

Pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení bylo přijato. 

 

16. Schválení pracovněprávních vztahů se zastupiteli 

Bod připravovala do ZO paní Iveta Bártová. Po komunálních volbách došlo k tomu, že někteří 

zastupitelé mají s obcí uzavřen jiný pracovně právní vztah. Jedná se zejména o dohody o 

provedení práce. Tyto se vždy uzavírají na konkrétní rok. Podle zákona č. 128/2000 Sb., o 

obcích nelze pracovněprávní vztah se zastupitelem obce uzavřít bez schválení zastupitelstva 

obce. V materiálu měli zastupitelé vypsáno, kterých členů ZO se to týká, jakou činnost pro 

obec vykonávají a výši odměny za tuto činnost. K bodu nebyly žádné dotazy ani připomínky. 

Usnesení:  

02-16-01 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje od 1. 1. 2023 uzavření dohody o provedení 

práce s Ing. Ondřejem Mizerou, kdy předmětem činnosti jsou zásahy při hašení požárů, 

záchranné akce při živelných pohromách a jiných mimořádných událostech. 

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0. Usnesení bylo přijato. 

02-16-02 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje od 1. 1. 2023 uzavření dohody o provedení 

práce s Petrem Krahulcem, kdy předmětem činnosti je obsluha hudebního zařízení při 

smutečních obřadech ve Vřesině. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 1. Usnesení bylo přijato. 

02-16-03 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje od 1. 1. 2023 uzavření dohody o rpovedení 

práce s RNDr. Radomírem Paláčkem, Ph. D., kdy předmětem činnosti je 1) vedení obecní 

kroniky a 2) členství v redakční radě „Vřesinských novin“. 

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 1. Usnesení bylo přijato. 

02-16-04 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje od 1. 1. 2023 uzavření dohody o provedení 

práce s Mgr. Jarmilou Homolovou, kdy předmětem činnosti je členství v redakční radě 

„Vřesinských novin“. 

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 1. Usnesení bylo přijato. 



Před hlasování oznámil pan Lička, že je ve střetu zájmu. 

02-16-05 Zastupitelstvo obce Vřesina schvaluje od 1. 1. 2023 uzavření dohody o provedení 

práce s Bc. Petrem Ličkou, kdy předmětem činnosti je údržba obecních komunikací a okolí. 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 1. Usnesení bylo přijato. 

 

17. Hluk z prodloužené Rudné 

 

Bod byl na jednání zastupitelstva doplněn na základě požadavku pana Bc. Petra Ličky. Pan 

starosta ho vyzval, aby přítomným sdělil, co navrhuje, zda má připraven nějaký návrh na 

usnesení. Pan Lička měl dotaz na pana starostu, zda již měl možnost se situací kolem 

Prodloužené Rudné seznámit. Pan starosta zdůraznil, že napravovat věci ex post je velmi 

složité ne-li nemožné. Chybou bylo, že jsem se více nezajímali při přípravě projektu 

„Prodloužené Rudné“. V diskuzi vystoupil Ing. Kopeň, bývalý starosta obce, který 

problematiku detailně zná. Konstatoval, že obec stojí proti silnému protivníkovi, ale něco 

v záležitosti hluku z Prodloužené Rudné dělat jde. Vyšší protihlukové stěny postavit nelze 

kvůli technickým parametrům mostu. Před spuštěním Prodloužené Rudné nechalo vedení 

obce změřit hluk v obci. Po spuštění Prodloužené Rudné byl záměr měření hluku v obci 

zopakovat a porovnat výsledky. Bohužel do hry vstoupilo období COVIDu, a tak zatím toto 

srovnávací měření provedeno nebylo. Nic nebrání, aby se nyní nechalo udělat. Pokud 

bychom takové měření udělali a výsledky by byly horší než před spuštěním Prodloužené 

Rudné, můžeme podniknout další kroky. Obrátit bychom se museli pravděpodobně na soud. 

Pan Ing. Kopeň ještě vysvětlit způsoby měření hlučnosti dopravy na Prodloužené Rudné. 

Velmi problematické je také najít certifikovanou laboratoř, která by toto měření provedla. 

Následně proběhla diskuze mezi starostou a bývalými členy rady, zda bylo z rozpočtu obce 

objednáno ještě nějaké jiné měření než to, před spuštěním Prodloužené Rudné. Přestože 

jsou k dispozici nějaké objednávky a také žádost o poskytnutí dotace, žádné další měření 

neproběhlo. Důvodem bylo zřícení opěrné zdi na Prodloužené Rudné u Krásného Pole. Kvůli 

tomu byla na komunikaci výrazně omezená rychlost a měření by tudíž nedávalo smysl. 

Dalším důvodem bylo období COVIDU, které také značně omezilo dopravu celkově. Do 

diskuze se zapojil pan Ing. S***. Jediná cesta, kterou máme, je provést měření na náklady 

obce a obrátit se se stížností na KHS. Pomoc nabídl i bývalý zaměstnanec KHS pan Ing. K***, 

který má všechny potřebné akreditace. Pokud by limity hluku byly překračovány, pak by KHS 

mohla podat stížnost na ŘSD. My sami to udělat nemůžeme. Jaký bude výsledek, to předem 

nevíme. Moc šancí nemáme, ale zkusit by se to mělo. Kromě měření potřebujeme ještě 

najmout dobrého právníka. Slovo si vzal znovu Ing. Kopeň a informoval, že žádná oprava 

dilatačních spár mostu nepřipadá v úvahu. Zapouzdření dilatací provedeno bylo. Hlučnost by 

mohlo snížit jen úsekové měření rychlosti. Jednou z dalších možností, jak hlučnost alespoň 

částečně omezit, je výsadba pásu stromů podél komunikace. Krásné Pole na svých 

pozemcích takto samo tuto výsadbu udělalo. K bodu nebylo navrženo žádné usnesení. Pan 

starosta přislíbil, že bude na dalších jednáních zastupitelstva informovat o dalších krocích.  

 



18. Diskuze 

 

V diskuzi měl první bod pan starosta. Informoval zastupitele, že měl prodlužovat smlouvu 

s firmou NEXTBIKE. Po předložení nabídky ve výši 230 000,- Kč bez DPH na rok 2023 si pan 

starosta nechal předložit podklady o výpůjčkách a nákladech. Výpočtem došel k tomu, že 

jedna výpůjčka kola vyjde na 220,- Kč a jeden ujetý kilometr vyjde na 129,- Kč. Na základě 

těchto informací smlouvu na sdílená kola pan starosta vypověděl a služba bude 

k 31.12.2022 zrušena. Cenově vychází dráž než taxislužba. Pan starosta ještě navrhl 

zastupitelům, že by se napříště materiály na ZO nedodávaly v tištěné podobě, ale byly by 

zastupitelům rozesílány elektronicky. V minulosti už takový návrh byl, ale nebyl zastupiteli 

kladně přijat. Na jednání zastupitelstva by bylo možné využívat notebooky. K dispozici je i 

projektor. Návrh byl kladně přijat.  

Pan Ing. Staněk navrhl, aby i jednání ZO bylo přenášené on-line.  

Pan Ing. Šíma v diskuzi reagoval na zrušený bod č. 15 – darovací smlouva s firmou Hadex. 

Chtěl vědět, co požaduje pan L*** po obci jako protislužbu. Pan L*** nemá žádné 

požadavky. Byl by rád, kdyby obec za tyto peníze pořídila nové ozvučení smuteční síně. 

Další připomínku do diskuze měl Ing. Mičaník – zajímaly ho plánované úpravy v okolí 

rybníku v Oši. Navrhuje trochu upravit okolí rybníčku (posezení, ohniště a podobně).  Pan 

starosta odpověděl, že už s nájemcem rybníku hovořil. Probral s ním možnosti přemístění 

ryb po dobu opravy hráze do druhého rybníčku a také výstavbu zastřešené pergoly.  

Další dotaz byl na úpravy v okolí Kačáku. Pan starosta ve spojil s paní architektkou Ivou 

Škrovovou. Sjednal si s ní schůzku, i tady bychom rádi vybudovali nějaké posezení. Pan Ing. 

Kopeň ještě upozornil na špatně instalovaný bezpečnostní přepad na Kačáku. Pan starosta 

potvrdil, že tuto informaci má a už nápravu dohodl s Ing. Jarošem. Další dotaz Ing. Kopeně 

byl na rozpočtový výhled. Odpověděla účetní obce. Rozpočtový výhled na roky 2023-2025 

schvalovalo zastupitelstvo v březnu 2022. Podmínku, že rozpočtový výhled má být 

minimálně na následující dva roky, máme splněnu. Nový rozpočtový výhled zpracuje účetní 

po skončení kalendářního roku a předloží zastupitelům ke schválení počátkem roku 2023. 

Ing. Kopeň měl ještě připomínku k programu rozvoje obce. Bude potřeba doplnit program 

rozvoje obce o nové nápady, které budeme chtít realizovat. Dnes se již klade velký důraz na 

to, aby zamýšlené investice byly součástí plánů rozvoje daného území. Pan starosta již 

dostal podobnou připomínku od pana Ing. N***. Dokument ve spolupráci s komisí pro 

rozvoj obce probere a doplní potřebné body. Na závěr diskuze pan místostarosta pan 

Pokorný pozval všechny přítomné na obecní ples, který se bude konat 4. února 2023. Pan 

Lička měl ještě dotaz na práce na změně územního plánu. Pan starosta měl schůzku s paní 

Martinou Miklendovou. Ta potvrdila, že je celý proces v běhu. Pan J*** S*** (host) se 

dotazoval na rekonstrukci sjezdu z ulice Hlavní u pana H***. Zajímaly ho náklady na 

výstavbu a zda se pan H*** finančně podílel na akci. Domluvil si schůzku s panem 

místostarostou Pokorným na obecním úřadu.  

 



19. Závěr 

Zasedání obce ukončil pan starosta ve 20:59 minut. Popřál všem přítomným hezké vánoční 

svátky. 

 

Zapsala: Jana Rašíková 

 

Ve Vřesině dne: 15. prosince 2022 

 

Ověřovatelé zápisu:   

 

Mgr. Jarmila Homolová  ………………………………………………….. 

 

 

Pavel Pokorný     …………………………………………………….  

 

       

     

Ing.Petr Řeháček - starosta     Pavel Pokorný - místostarosta 

 


